
                                

ΕΛΛΗΝΙΚΗ  ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ ΑΡΙΘΜΟΣ ΑΠΟΦΑΣΗΣ: 94/2011

ΝΟΜΟΣ ΛΑΚΩΝΙΑΣ
ΔΗΜΟΣ  ΕΥΡΩΤΑ

Α Π Ο Σ Π Α  Σ Μ Α

Σκάλα  σήμερα  την  22α του  μηνός  Μαρτίου  του  έτους  2011  ημέρα  της 
εβδομάδος Τρίτη και  ώρα 05:30  μ.μ., το  Δημοτικό  Συμβούλιο  του  Δήμου 
Ευρώτα,  συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση στο  Δημοτικό  Κατάστημα ύστερα  από 
την υπ’ αρ. 3719 / 17-03-2011 Πρόσκληση της Προέδρου κας Δεντάκου Ελένης, 
που δημοσιεύθηκε στον ειδικό  χώρο ανακοινώσεων του Δήμου και επιδόθηκε με 
αποδεικτικό  στα  μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Ευρώτα (άρθρο 64 
και  67  του  Ν.  3852  /  2010),  για   την συζήτηση  και  λήψη  αποφάσεων  στα 
κατωτέρω θέματα της ημερήσιας διάταξης:

ΘΕΜΑ  13Ο:  Απόφαση  σχετικά  με  τον  καθορισμό  θέσεων  πρακτικής  άσκησης 

σπουδαστών ΤΕΙ στο Δήμο Ευρώτα.

Πριν  από  την έναρξη  της  συνεδρίασης  η Πρόεδρος, διαπίστωσε ότι, σε 
σύνολο είκοσι επτά (27) Δημοτικών Συμβούλων, ευρέθησαν παρόντες οι :

Δημοτικοί  Σύμβουλοι  παρόντες

1. Δεντάκου Ελένη, Πρόεδρος
2. Αγρανιώτης Πέτρος
3.  Αλεξανδράκος Γεώργιος
4. Αργυρίου Παναγιώτης
5. Βέρδος Δήμος
6. Γκουβούση – Κρητικάκου 

Αργυρώ
7. Διαμαντάκος Δημήτριος
8. Λυμπέρης Παναγιώτης
9. Μαστρογιαννάκος Παναγιώτης
10. Μένεγας Σωτήριος
11. Μοτσάκος Νικόλαος
12. Μπαλαμπάνος Βασίλειος
13. Μυλωνάκου Μεταξία
14. Παναγιωτακάκος Ηλίας

15. Παπαγιαννοπούλου 
Παναγιώτα

16. Παυλάκης Παναγιώτης
17. Πετροπούλου – 

Γκαμουλάκου Παρασκευή
18. Πήλιουρας Φίλιππος
19. Πλατανίτης Ιωάννης
20. Πολολός Παναγιώτης
21. Σούμπασης Γεώργιος
22. Σπανός Κυριάκος
23. Σταματάκου Σταυρούλα
24. Τσιμπίδης Γεώργιος
25. Τσίπουρας Χρήστος
26. Χρήστου – Μιχαλούτσου 

Νικολέτα

Δημοτικοί  Σύμβουλοι  απόντες
1. Παπαχρήστου Ευθύμιος

Σύμφωνα με τις διατάξεις της παρ. 8 του άρθρου 67 του Ν. 3852 /2010 στη 

συνεδρίαση κλήθηκαν να παραστούν ύστερα  από  την υπ’ αρ. 3719 / 17-03-2011 

Πρόσκληση  της  Προέδρου  κας  Δεντάκου  Ελένης,  ο  Πρόεδρος  της  Δημοτικής 

Κοινότητας  Βλαχιώτη,  Ζάχος  Κων/νος,  της  Δημοτικής  Κοινότητας  Σκάλας 

Γκουβούσης Δημήτριος, των Τοπικών Κοινοτήτων Αγίου Δημητρίου, Κουλενδριανός 

Μιχαήλ,  Αγίου  Ιωάννη Μπόκος  Ιωάννης,  Απιδέας  Δήμας  Χαράλαμπος,  Αστερίου 
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Σκεύης  Δημήτριος,  Βρονταμά  Φαρλέκας  Διαμαντής,  Γερακίου  Σακελλαρίου 

Νικόλαος, Γλυκόβρυσης Χασάπογλου Νικόλαος, Γουβών Αποστολάκος Παναγιώτης, 

Δαφνίου Βεργύρης Γεώργιος, Έλους Κρυονερίτη Πουλάκου Πηνελόπη, Κρεμαστής 

Πριφτάκης Αλέξανδρος, Κροκεών Γορανίτης Σαράντος, Λεήμονα Σκάλκο Νικόλαο, 

Μυρτέας  Καρακίτσος  Αλέξανδρος,  Νιάτων  Λέου  Νικόλαος,  Περιστερίου 

Κουτσοβασίλης  Πέτρος,  Στεφανιάς  Παπαδάκος  Χρήστος  και  οι  εκπρόσωποι  των 

Τοπικών  Κοινοτήτων  Αλεποχωρίου  Γεωργοστάθη  Χρήστο,  Βασιλακίου  Κοκκόλη 

Κυριάκο,  Γράμμουσας  Καρούμπα  Χαράλαμπο,  Καλλιθέας  Γιάκας  Λεωνίδας, 

Καρίτσης Κατσάμπη Δημήτριο και Λαγίου Καραμάνη Χαράλαμπο. Ο Πρόεδρος της 

Δημοτικής Κοινότητας Σκάλας Γκουβούσης Δημήτριος και των Τοπικών Κοινοτήτων 

Αγίου  Ιωάννη  Μπόκος  Ιωάννης,  Αστερίου  Σκεύης  Δημήτριος  και  Γουβών 

Αποστολάκος Παναγιώτης απουσίαζαν αν και νόμιμα κλήθηκαν να παραστούν.

Στη συνεδρίαση αυτή παραβρέθηκε ο Δήμαρχος κ. Ιωάννης Γρυπιώτης, ο οποίος 

κλήθηκε να παραστεί. 

Στη συνεδρίαση αυτή παραβρέθηκε και η Μαυροματίδη Μαρία, υπάλληλος του 

Δήμου Ευρώτα, για την τήρηση των πρακτικών.

  Η κα Πρόεδρος, ύστερα από την διαπίστωση απαρτίας, κήρυξε την έναρξη της 

συνεδρίασης και εισηγήθηκε ως κατωτέρω τα θέματα της ημερήσιας διάταξης:

ΘΕΜΑ 13ο: 

Αριθμός Απόφασης: 94/2011 
  Για το ανωτέρω θέμα της ημερήσιας διάταξης η κα Πρόεδρος έδωσε το λόγο 

στον εισηγητή του θέματος κ.  Παναγιωτακάκο Ηλία – Αντιδήμαρχο, ο οποίος και 

είπε τα εξής:

Σύμφωνα  με  το  άρθρο  1  παρ  6  του  Ν.1351/83  (ΦΕΚ  56/τα  Α΄/28-4-83  )  οι 
δημόσιες  υπηρεσίες  και  οργανισμοί,  τα  ΝΠΔΔ καθώς  και  οι  επιχειρήσεις  και  οι 
Οργανισμοί όπως ορίζονται στο άρθρο 1 παρ.6 του Ν1256/82 (ΦΕΚ 65/τα Α΄/31-
5-82) έχουν υποχρέωση να απασχολούν σπουδαστές της Τριτοβάθμιας Ανώτατης 
Τεχνολογικής  Εκπαίδευσης  που  θέλουν  να  πραγματοποιήσουν  την  άσκηση  στο 
επάγγελμά  τους.  Οι  σπουδαστές  αυτοί,  κατά  τη  διάρκεια  της  άσκησής   τους 
ασφαλίζονται  στο  ΙΚΑ   μόνο  για  τις  περιπτώσεις  ατυχήματος.  Οι  ασφαλιστικές 
εισφορές βαρύνουν εξ ολοκλήρου τις υπηρεσίες απασχόλησης. 
   Η  μηνιαία  αποζημίωση  των  ασκούμενων  σπουδαστών  ανέρχεται  σε 
186,19€ ενώ  η ασφάλισή τους για επαγγελματικό κίνδυνο η οποία βαρύνει 
το Ν.Π.  υπολογίζεται στο 1% επί του τεκμαρτού ημερομισθίου της 12ης 

ασφαλιστικής  κλάσης  του  ΙΚΑ  (  υπολογίζεται  ως  εξής  :     176,08  +   
10,11=186,19€).
   Οι αποζημιώσεις και οι ασφαλιστικές εισφορές των ασκούμενων σπουδαστών ΤΕΙ 
βαρύνουν τον Δήμο Ευρώτα , υπό  τον ΚΑΕ 10-6041.0001 και ΚΑΕ 10-6054.0001 
«Ασφαλιστικές εισφορές ΙΚΑ» με το ποσό  των 40218,00 € (  αρ. θέσεων ανά 
εξάμηνο  Χ  186,19€  Χ  υπολειπόμενους  μήνες  από  την  έναρξη  της  πρακτικής  
άσκησης μέχρι το τέλος τρέχοντος οικ. Έτους) και με το ποσό των 80.435,00 €(αρ.  
θέσεων ανά εξάμηνο Χ 186,19 € Χ 12 μήνες) για κάθε ένα από τα επόμενα 
οικονομικά έτη.
    Για την ανωτέρω δαπάνη θα  εγγραφεί  η αντίστοιχη πίστωση στον 
προϋπολογισμό  του  2011(τρέχον  έτος)  και  θα  εγγράφεται  στους 
προϋπολογισμούς του Δήμου Ευρώτα για μια πενταετία τουλάχιστον.  
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    Με τη δημιουργία 36 (ανά εξάμηνο) θέσεων πρακτικής άσκησης σπουδαστών 
των κάτωθι τμημάτων καλύπτονται ανάγκες του Δήμου Ευρώτα.
    Σε συνέχεια των ανωτέρω προτείνω την δημιουργία θέσεων πρακτικής άσκησης 
σπουδαστών ΤΕΙ ως κάτωθι:

α/α ΣΧΟΛΗ ΤΜΗΜΑ
ΑΡ.  ΘΕΣΕΩΝ 
ΠΡΑΚΤΙΚΗΣ 
ΑΣΚΗΣΗΣ

1

Τεχνολογίας 
πληροφορικής  & 
Τηλεπικοινωνιών

2

Λογιστικής 2

Διοίκησης 
επιχειρήσεων

2

Τουριστικών 
Επιχειρήσεων

1

Πληροφορικής  & 
ΜΜΕ

1

Πληροφορικής  στη 
Διοίκηση  & 
Οικονομία

1

Εμπορίας  & 
Διαφήμισης

1

Διοίκηση  Μονάδων 
Υγείας & Πρόνοιας

1

Βιβλιοθηκονομίας  & 
Συστημάτων 
Πληροφορικής

1

Τοπικής 
Αυτοδιοίκησης

3

Χρηματοοικονομικής 
&  Ελεγκτικής 
Διοίκησης

1

2

Αυτοματισμού 1

Ηλεκτρονικής 1

Ηλεκτρονικών 
Υπολογιστικών 
Συστημάτων

1

Τοπογραφίας
1

Ηλεκτρολογίας
2

Πολιτικών  Έργων 
Υποδομής

1

Ανακαίνισης  & 
Αποκατάστασης 
κτιρίων

1
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Μηχανολογίας
1

3

Λογοθεραπείας
1

Κοινωνικής 
εργασίας

1

Φυσικοθεραπείας
2

Νοσηλευτικής 2

4
Βιολογικών 
Θερμοκηπιακών 
Καλλιεργειών  & 
Ανθοκομίας

1

5 Τεχνολογίας 
Τροφίμων 1

ΘΕΣΕΙΣ ΔΙΑΦΟΡΩΝ   ΣΧΟΛΩΝ & ΤΜΗΜΑΤΩΝ 3
ΣΥΝΟΛΟ ΘΕΣΕΩΝ 36

Στη συνέχεια  το  λόγο  πήρε  ο  δημοτικός  σύμβουλος  κ.  Σούμπασης Γεώργιος  ο 
οποίος είπε ότι δεν είναι κατά της πρακτικής άσκησης, Σ’  αυτή τη συγκυρία όμως 
το  να  προβλέπονται  36  θέσεις  που  θα  δεσμεύσουν  80.000,00  €  το  χρόνο  το 
λιγότερο για 5 χρόνια δηλαδή 400.000,00 € είναι υπερβολικό. Επιπλέον, είπε, τα 5 
χρόνια υπερβαίνουν τη θητεία μας και δεσμεύουμε και τους επόμενου. Γιατί 36 
θέσεις, αναρωτήθηκε. Πού θα τους βάλουμε; Αν νομίζετε, είπε ότι ο Δήμος μπορεί 
και έχει τη δυνατότητα σ’  αυτή την οικονομική συγκυρία, δεν έχω τίποτε να πω.
Στη συνέχεια το λόγο πήρε ο δημοτικός σύμβουλος κ. Πήλιουρας φίλιππος ο οποίος 
είπε ότι δεν είναι αντίθετοι. Οι δημοτικοί φορείς πρέπει να βοηθάνε. Ο αριθμός 36 
όμως είναι υπερβολικός και για λόγους οικονομικούς και για πρακτικούς. Κοιτάξαμε 
και θεωρώ ότι 10 άτομα είναι αρκετά. Ένας επιπλέον λόγος είναι ότι η πρόβλεψη 
της 5ετίας υπερβαίνει  τη δική μας θητεία  κατά 2 χρόνια και  δεν  μπορούμε  να 
δεσμεύσουμε τους επόμενους με ένα τόσο μεγάλο αριθμό. Το ίδιο ισχύει βέβαια, 
είπε, και για τους 10 αλλά είναι κατά πολύ λιγότεροι επομένως και η επιβάρυνση 
θα είναι μικρότερη. 
Στη  συνέχεια  το  λόγο  πήρε  ο  δημοτικός  σύμβουλος  κ.  Τσιμπίδης  Γεώργιος,  ο 
οποίος είπε ότι συμφωνεί με τον κ. Πήλιουρα.
Στη  συνέχεια  το  λόγο  πήρε  η  Αντιπρόεδρος  του  Δημοτικού  Συμβουλίου,  κα 
Παπαγιαννοπούλου Παναγιώτα η οποία είπε ότι  ο αριθμός και  επομένως και  το 
ποσό είναι υπερβολικό. Εδώ δεν μπορούμε να πληρώσουμε για τα στεφάνια της 
25ης Μαρτίου, είπε.
Στη συνέχεια το λόγο πήρε η δημοτική σύμβουλος, κα Σταματάκου Σταυρούλα, η 
οποία είπε ότι η παράταξή της λέει ναι για την πρόσληψη αλλά δε συμφωνούν με 
τα 186 € της πληρωμής. Να δοθεί, είπε, ο βασικός μισθός  και ας παρανομήσουμε 
και ας μην τους πληρώσουν και ας πάνε με τη σύμβαση. Ο Δήμος να ζητήσει τα 
ποσά των παρακρατηθέντων που είναι λεφτά των εργαζομένων, γιατί όσο δεν τα 
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ζητά  παρανομεί  και  να  ζητήσει  επιχορηγήσεις.  Επίσης  να  έχουν  οι  εργαζόμενοι 
περίθαλψη και ασφάλεια και όχι μόνο για ατύχημα. Τέλος, αναφέρθηκε ότι ο Δήμος 
Ευρώτα έχει  πάγιες ανάγκες που θέλει  να καλύψει  με τους ασκούμενους.  Αν ο 
Δήμος  έχει  πάγιες  ανάγκες  να  προσλάβει  μόνιμο  προσωπικό,  είπε.  Αυτές  δεν 
μπορούν να καλυφθούν από τους ασκούμενους. 
Ο κ. Τσιμπίδης είπε ότι δε συμφωνεί με την κα Σταματάκου.
Η κα Παπαγιαννοπούλου είπε ότι το ποσό θα είναι το ίδιο, είτε στον ιδιωτικό είτε 
στο δημόσιο τομέα.
Ο  κ.  Σούμπασης  είπε  ότι  η  κα  Σταματάκου  πρότεινε  ότι  ο  Δήμος  πρέπει  να 
παρανομήσει  για  να  δώσουν  περισσότερα  χρήματα.  Είχαμε  ζητήσει  κατάσταση 
προσωπικού και δεν την έχουμε.
Η κα Πρόεδρος είπε ότι δόθηκε η κατάσταση.
Ο κ. Πήλιουρας είπε ότι δόθηκε κατάσταση μόνο του μόνιμου προσωπικού και όχι 
των συμβασιούχων. 
Ο κ. Σούμπασης πρόσθεσε ότι δε θέλει να παρανομήσει.
Ο κ. Πήλιουρας είπε ότι για να κάνουν πρακτική θα πρέπει να έχουν δίπλα τους 
κάποιον που να είναι του ιδίου αντικειμένου και 36 τέτοιες ειδικότητες δεν έχουμε.
Ο κ. Παναγιωτακάκος είπε ότι υποστηρίζουν ότι δε χωρούν οι υπάλληλοι και  η 
μειοψηφία ζητάει γραφείο.
Ο κ. Πήλιουρας διαμαρτυρήθηκε έντονα λέγοντας ότι το γραφείο είναι δικαίωμα 
που εκχωρείται από το νόμο και γι’  αυτό το λόγο το διεκδικούν.
Ο κ. Παναγιωτακάκος είπε ότι οι ειδικότητες που έχουν προβλεφθεί είναι αυτές που 
χρειάζονται. Καλεί τους συναδέλφους να πουν ποια ειδικότητα δε χρειάζεται από 
αυτές που προτείνονται. Θα θέλαμε να μπορούσαμε να δώσουμε παραπάνω μισθό 
αλλά αυτό μας επιτρέπει ο νόμος.
Ο κ. Πήλιουρας είπε ότι τότε θα μπορούσαν να προτείνουν 200.
Ο Κ. Παναγιωτακάκος  είπε να δώσουν τη δυνατότητα να έρθουν παιδιά του τόπου 
μας.
Ο κ. Σούμπασης είπε αν θέλουν οι πρυτάνεις ας δώσουν και τα λεφτά.
Στη  συνέχεια  το  λόγο  πήρε  ο  δημοτικός  σύμβουλος  κ.  Μαστρογιαννάκος 
Παναγιώτης, ο οποίος είπε ότι δεν αμφισβητούν την αναγκαιότητα. Είναι, όμως, 
υπερβολικά  μεγάλος  ο  αριθμός  για  τις  δυνατότητες  του  Δήμου.  Κάνουμε,  έπε, 
αντιπρόταση  και  λέμε  ναι  στο  πρόγραμμα  αλλά  όχι  στον  αριθμό.  Προτείνουμε 
συγκεκριμένα τις εξής ειδικότητες: Διοίκηση Μονάδων Υγείας & Πρόνοιας, Τοπικής 
Αυτ/σης,  Λογοθεραπείας,  Φυσικοθεραπείας,  Νοσηλευτικής,  Βιολογικών 
Θερμοκηπιακών Καλλιεργειών & Ανθοκομίας και Τεχνολογίας Τροφίμων, συνολικά 
12. Δεσμευόμαστε, είπε, σε κάθε περίπτωση από το νόμο και αν δεν εφαρμοστεί 
κάποιοι θα πάνε για παράβαση καθήκοντος.
Ο κ. Παναγιωτακάκος είπε ότι αν προτείνουμε 12 θέσεις δε θα έρθει ούτε ένας. Θα 
πάρετε αυτή την ευθύνη;
Ο κ. Πήλιουρας είπε αν εγκριθούν 36 θα τους πάρετε;
Ο κ  Δήμαρχος  είπε  ότι  όσον αφορά  το  θέμα των ειδικοτήτων προκειμένου  να 
εξεταστεί καλύτερα να αναβληθεί και να και να συζητηθεί σε επόμενο συμβούλιο.
Ο κ. Πήλιουρας είπε ότι ο αριθμός είναι μεγάλος. Θα πρέπει εφόσον πρόκειται για 
άσκηση να υπάρχουν αντίστοιχες ειδικότητες δηλαδή άνθρωποι για να κάτσουν 
δίπλα.
Ο κ. Μένεγας είπε να βρουν μια χρυσή τομή κάπου στη μέση.
Η κα Σταματάκου είπε ότι έχουν γίνει μπαλάκι οι θέσεις. Τι θα πει, είπε, 20 ή 21 ή 
36  λες  και  το  ποσό  της  αμοιβής  τους  είναι  υπέρογκο.  Διεκδικούμε  είπε  την 
ασφαλιστική και πλήρη αποζημίωση του ανειδίκευτου εργάτη 
Ο κ. Τσίπουρας είπε ότι  ο σκοπός της διαδικασίας, με πρόσχημα την απόκτηση 
εμπειρίας, μπορεί να είναι η μείωση του ποσοστού ανεργίας.
Ο κ. Δήμαρχος πρότεινε ν’  αναβληθεί το θέμα.
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Ο κ. Πήλιουρας είπε ότι κάποια πράγματα που ειπώθηκαν προηγουμένως κατά τη 
γνώμη  του  δεν  ισχύουν.  Κάθε  σπουδαστής  που  πρόκειται  να  πραγματοποιήσει 
πρακτική άσκηση στο επάγγελμα υποβάλει αίτηση – δήλωση στο τμήμα που είναι 
γραμμένος  με το οποίο δηλώνει μία ή περισσότερες υπηρεσίες ή επιχειρήσεις που 
ενδιαφέρεται ν’  απασχοληθεί. Άρα ο φοιτητής θα πρέπει να έχει καταθέσει στο 
Τμήμα την αίτησή του και να λέει ότι θέλει να πάει στο Δήμου Ευρώτα,  στο Δήμο 
Σπάρτης, στο Δήμο Μονεμβασιάς. Η Επιτροπή Πρακτικής Άσκησης  κατανέμει τους 
σπουδαστές  στις  υπάρχουσες  θέσεις  αφού  συνεκτιμήσει  τις  δηλώσεις  τους  και 
ανακοινώσει σε κάθε εργοδότη τα ονόματα των σπουδαστών που θα ασκηθούν σε 
αυτόν.  Αφού  λοιπόν  ακολουθούμε  αυτή  τη  διαδικασία  θα  ξέρουμε  και  ποιοι 
ενδιαφέρονται για εμάς και θα κάνουμε την επιλογή. Εσείς μου το βάλατε αυτό, 
είπε, πίσω στην εισήγησή σας.
Ο κ. Παναγιωτακάκος είπε ότι μέσω αυτής της διαδικασίας ανοίγουν τις θέσεις και 
στατιστικά θα πάρουν τους μισούς.
Ο κ Χασάπογλου είπε να φέρει και η μειοψηφία μελέτη.
Ο κ. Πήλιουρας είπε ότι δεν έφερε αυτός το θέμα στο δημοτικό συμβούλιο.
Ο κ. Μαστρογιαννάκος είπε να καταλήξουν στον αριθμό και αναρωτήθηκε γιατί 
επιμένει τόσο ο κ. Παναγιωτακάκος.
Ο κ. Πλατανίτης είπε ότι η επιμονή του κ. Παναγιωτακάκου υπάρχει γιατί από τους 
36 θα πάρουν τους μισούς.
Ο κ. Πήλιουρας πρότεινε 10 θέσεις.
Στη συνέχεια η κα Πρόεδρος κάλεσε το Συμβούλιο να αποφασίσει  σχετικά και 

έθεσε το θέμα σε ψηφοφορία:

Υπέρ της  πρότασης για  36 θέσεις  τάχθηκαν οι  δημοτικοί  σύμβουλοι:  Δεντάκου 
Ελένη  –  Πρόεδρος  Δ.Σ.,  Αγρανιώτης  Πέτρος,  Αλεξανδράκος  Γεώργιος,  Βέρδος 
Δήμος,  Γκουβούση  –  Κρητικάκου  Αργυρώ,  Διαμαντάκος  Δημήτριος,  Λυμπέρης 
Παναγιώτης, Μένεγας Σωτήριος, Μπαλαμπάνος Βασίλειος, Παναγιωτακάκος Ηλίας, 
Παυλάκης Παναγιώτης,  Πλατανίτης Ιωάννης,  Πολολός Παναγιώτης,   Χρήστου – 
Μιχαλούτσου Νικολέτα και Σταματάκου Σταυρούλα. Σύνολο 15.
Υπέρ της  πρότασης  για  10  θέσεις  τάχθηκαν  οι  δημοτικοί  σύμβουλοι:  Αργυρίου 
Παναγιώτης,  Μαστρογιαννάκος  Παναγιώτης,  Μυλωνάκου  Μεταξία, 
Παπαγιαννοπούλου  Παναγιώτα,  Πετροπούλου  Γκαμουλάκου  Παρασκευή, 
Πήλιουρας  Φίλιππος,  Σούμπασης  Γεώργιος,  Σπανός  Κυριάκος  και  Τσίπουρας 
Χρήστος. Σύνολο 9.
Υπέρ της πρόταση για  18 θέσεις  τάχθηκαν οι  δημοτικοί  σύμβουλοι:   Τσιμπίδης 
Γεώργιος και Μοτσάκος Νικόλαος. Σύνολο 2.
Το  Συμβούλιο  μετά  από  διαλογική  συζήτηση  μεταξύ  των  μελών  αφού  έλαβε  υπόψη  την 
ανωτέρω εισήγηση και το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας:

Αποφασίζει    Κατά  Πλειοψηφία

Εγκρίνει τον καθορισμό ανά εξάμηνο  36 θέσεων πρακτικής άσκησης σπουδαστών 
των κάτωθι τμημάτων καλύπτονται ανάγκες του Δήμου Ευρώτα.

α/α ΣΧΟΛΗ ΤΜΗΜΑ
ΑΡ.  ΘΕΣΕΩΝ 
ΠΡΑΚΤΙΚΗΣ 
ΑΣΚΗΣΗΣ

Τεχνολογίας 
πληροφορικής  & 
Τηλεπικοινωνιών

2

Λογιστικής 2
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1
Διοίκησης 
επιχειρήσεων

2

Τουριστικών 
Επιχειρήσεων

1

Πληροφορικής  & 
ΜΜΕ

1

Πληροφορικής  στη 
Διοίκηση  & 
Οικονομία

1

Εμπορίας  & 
Διαφήμισης

1

Διοίκηση  Μονάδων 
Υγείας & Πρόνοιας

1

Βιβλιοθηκονομίας  & 
Συστημάτων 
Πληροφορικής

1

Τοπικής 
Αυτοδιοίκησης

3

Χρηματοοικονομικής 
&  Ελεγκτικής 
Διοίκησης

1

2

Αυτοματισμού 1

Ηλεκτρονικής 1

Ηλεκτρονικών 
Υπολογιστικών 
Συστημάτων

1

Τοπογραφίας
1

Ηλεκτρολογίας
2

Πολιτικών  Έργων 
Υποδομής

1

Ανακαίνισης  & 
Αποκατάστασης 
κτιρίων

1

Μηχανολογίας
1

3

Λογοθεραπείας
1

Κοινωνικής 
εργασίας

1

Φυσικοθεραπείας
2
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Νοσηλευτικής 2

4
Βιολογικών 
Θερμοκηπιακών 
Καλλιεργειών  & 
Ανθοκομίας

1

5 Τεχνολογίας 
Τροφίμων 1

ΘΕΣΕΙΣ ΔΙΑΦΟΡΩΝ   ΣΧΟΛΩΝ & ΤΜΗΜΑΤΩΝ 3
ΣΥΝΟΛΟ ΘΕΣΕΩΝ 36

- Η  πρακτική  άσκηση  των  σπουδαστών  Τ.Ε.Ι.  πραγματοποιείται  για  ένα 

εξάμηνο αρχίζοντας από το χειμερινό εξάμηνο 2011. 

- Οι αποζημιώσεις και οι ασφαλιστικές εισφορές των ασκουμένων σπουδαστών 

Τ.Ε.Ι.  θα βαρύνουν  τον προϋπολογισμό του Δήμου Ευρώτα οικον.  έτους 

2011  και  τους  ΚΑΕ  10-6041.0001  «Αποδοχές  ασκούμενων  σπουδαστών 

Τ.Ε.Ι.» και  ΚΑΕ 10-6054.0001 «Ασφαλιστικές εισφορές  ΙΚΑ» με το ποσό 

των 40.218,00 € ( αρ. θέσεων ανά εξάμηνο Χ 186,19€ Χ υπολειπόμενους  

μήνες από την έναρξη της πρακτικής άσκησης μέχρι το τέλος τρέχοντος οικ.  

Έτους) και με το ποσό των 80.435,00 €(αρ. θέσεων ανά εξάμηνο Χ 186,19  

€ Χ 12 μήνες) για κάθε ένα από τα επόμενα οικονομικά έτη.

- Για την ανωτέρω δαπάνη θα  εγγραφεί η αντίστοιχη πίστωση στον 
προϋπολογισμό  του  2011(τρέχον  έτος)  και  θα  εγγράφεται  στους 
προϋπολογισμούς του Δήμου Ευρώτα για μια πενταετία τουλάχιστον. 

Μετά  την  εξάντληση  των  θεμάτων  της  ημερήσιας  διάταξης  η Πρόεδρος, 

κήρυξε  την  λήξη  της  συνεδρίασης. 

Αφού  συντάχθηκε  και  αναγνώσθηκε  το  πρακτικό  αυτό, υπογράφεται  ως 

κατωτέρω:
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Η  Πρόεδρος Τα  μέλη

Σκάλα 22/03/2011

    Ελένη Ε. Δεντάκου

1. Αλεξανδράκος 
Γεώργιος
2. Αγρανιώτης Πέτρος
3. Αργυρίου Παναγιώτης
4. Βέρδος Δήμος
5. Γκουβούση – 
Κρητικάκου Αργυρώ
6. Διαμαντάκος 
Δημήτριος
7. Λυμπέρης Παναγιώτης
8. Μαστρογιαννάκος 
Παναγιώτης
9. Μένεγας Σωτήριος
10. Μοτσάκος Νικόλαος
11. Μπαλαμπάνος 
Βασίλειος
12. Μυλωνάκου Μεταξία
13. Παναγιωτακάκος 
Ηλίας

14. Παπαγιαννοπούλου 
Παναγιώτα
15. Παυλάκης Παναγιώτης
16. Πετροπούλου – 
Γκαμουλάκου Παρασκευή
17. Πήλιουρας Φίλιππος
18. Πλατανίτης Ιωάννης
19. Πολολός Παναγιώτης
20. Σούμπασης Γεώργιος
21. Σπανός Κυριάκος
22. Σταματάκου Σταυρούλα
23. Τσιμπίδης Γεώργιος
24. Τσίπουρας Χρήστος
25. Χρήστου – 
Μιχαλούτσου Νικολέτα

Ακριβές Απόσπασμα

Η Πρόεδρος

Ελένη Ε. Δεντάκου
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